

## Referat

<b>Magleby Stevns – Holtug Menighedsråd</b>	<b>Dato: 20-02-24</b>	<b>Formandens initialer: VUM</b>
	<b>Tid: ca. 15.00 – 17.30</b>	
<b>Tilstede:</b>	Vibeke Morthorst (VUM) Lone Balle Olesen (LBO) Bente Jørgensen (BJ) Annette Nielsen (AN) Peer Ole Jensen (POJ) Peter Bonde Christiansen (PBC) NB! Kommer senere Henrik Pødenphant (HP)	
<b>Afbud:</b>	Maria Jette Olsen	
<b>Dato for næste MR</b>	19/03 – 23/04 – 21/05 2024 Kommende møder skal planlægges 19. marts	

	<b>Dagsorden</b>	<b>Beslutning</b>	<b>Ansvar</b>
1	Salme	Maria har ferie	LBO
2	Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde  Godkendelse af dagsorden Er der tilføjelser?  Er der punkter til eventuelt?	Underskrivelse af referat fra sidste MR. ok LBO sørger for at referater lægges op på hjemmesiden  ok  Ja	VUM
3	Formand	Formandskursus over 3 dage: 4/3 – 17/4 – 16/5 - aflyst 19. feb. Nyt udbydes i 2025  Distrikt foreningen for Syd- og Østsjælland samt Møn d. 7. marts, nogen der har lyst til at deltage? Nej  Kursus: Menighedsrådsvalg 2024 – Workshop d. 19. feb. AN-POJ, Peter deltager i Sorø. Hvordan gik det? Lidt envejskommunikation, ellers ok  Valginspiration og formandsmøde d. 12. marts kl. 17 Haslev menighedshus (PU) VUM deltager  Ansøgning om ekstra bevilling budget 2024 til ekstra gravermedhjælper. Afventer PU VUM 27. februar	VUM  VUM  VUM & AN  VUM  VUM
4	Regnskabsfører/økonomi	Regnskab 2023 kort status fra Regnskabskontoret Energi ansøgning – Kort gennemgang, Bente og Per kommer til MR møde i marts og uddyber, hvor årsregnskab skal godkendes	VUM

		<p>Underskrive Bilag til Regnskabsinstruks – de der er til stede underskriver – mangler Lea, Maria, Jette</p> <p>Underskrive Vedtægt for valgt kasser, JO Ikke til stede</p> <p><b>Regnskabskontoret/Skovbo</b> Prisliste i GIAS skalopdateres. PU har nedsat et udvalg under provstikontoret – rykker!</p>	<p>Alle</p> <p>JO</p>
5	Kontaktperson/daglig leder	<p>Sygemelding: Dagpengerefusion modtaget for 2 måneder, ansøges hver måned, 3. refusionsansøgning feb.-marts er sendes 16. februar SB opfølgende møde med kontaktperson/daglig leder 22 feb. om at delvist optage arbejdet. Henrik udskriver regninger foreløbig.</p> <p>Status for vikar</p> <p>Ved sygdom informeres daglig leder, som giver besked videre til personale</p>	<p>VUM</p> <p>AN</p> <p>AN</p> <p>LBO</p>
6	Kirkeværge/Kasser	<p>Betaling af pyntning ved kirkelige handlinger? Ikke praktiseret i flere år. Vedttaget betaling af kr. 800,- LBO informerer ved møde.</p> <p>Betaling ved arrangementer i vores kirker: varme, personale m.v.? AU kommer med et oplæg Beløb annonceres i opslag ved arrangementer</p> <p>Betaling til Gud og go mad/sangafter m.v. oplæg kommer fra AU</p> <p>Restanceliste? JO syg – Henrik har fået ros fra regnskabskontoret, alt er betalt ved begge kirker</p>	<p>JO</p> <p>AN/LBO</p> <p>AN/LBO</p> <p>JO</p>
7	Sekretær	<p>Samarbejdsforum Holtug, møde 06-02-24, kort info fra PBC Samarbejdsforum møde d. 7. maj/Peter deltager</p> <p>Flgning ved særlige lejligheder/Henrik kontakter Inga</p> <p>Nyhedsbrev: LBO kontakter Hans fra Holtug Borgerforening</p> <p>Folketinget har vedtaget: Landsbystrategi i Holtug: Møde d. 9. april Peter deltager</p>	<p>PBC</p> <p>HP</p> <p>PBC</p>

8	Sognepræst	lb	LBO
9	Medarbejderrepræsentant	Årligt medarbejdermøde er sat til den 28/2 kl. 16, og kl. 18 spisning/BJ har bestilt suppe + brød til 14 personer. Dagsorden er udsendt/AN	MP
10	Sikkerhedsrepræsentant	Nyt oplæg fra fagforeningen med regler m.h.t til arbejdstøj sendes til AN/LBO fra Henrik Medarbejdere har krav på lovpligtigt sikkerhedsudstyr	
11	Kirke og kirkegårdsudvalg	Katafalk gennemgår 2 tilbud/evt. indkøb, info fra Peer Ole Fremvisning Cista i dag tirsdag og et fra Dansand, d. 22. februar. Kirkegårdsudvalg kommer tilbage med oplæg til ansøgning til PU. Husk belastning X kg ved fremvisning, på video fra HP var der ingen belastning (kiste)  Toilet Holtug Kirke, hærværk Opslag til Facebook/LBO Holtug er ikke registreret som vejkirke Per tilbyder at male indvendigt, MR takker  PBC undersøger mulighed for at lave mobil aflåsning  Affaldsordning Remondis, VUM kontakter dem med accept/Keld  Jordkasser, ca. kr. 10.000 kr. til materialer pr. kasse? Henrik bygger 2 stk. på sitet, udskydes til efteråret	POJ  POJ  PBC
12	Aktivitetsudvalg	Stemmer på Stevns 2024 - Kunne I tænke jer at være med? (NB! Valgår) LBO kontakter Stevns Musikskole for yderligere info Tages op på næste MR (spørger Holtugkoret)	VUM
13	Eventuelt	Proviant? Turnus skrives på kommende dagsorden  Pudser Olsen spørges om tilbud til pudsning hver 3. måned og ved særlige begivenheder/LBO  Flagning i Magleby – Henrik laver liste over datoer, hvor der er behov for assistance	

Referat godkendt d.

Vibeke Morthorst

*V. Morthorst*

Lone Balle Olesen

\_\_\_\_\_

Jette Olsen

\_\_\_\_\_ afbud \_\_\_\_\_

Peter Bonde Christiansen

*PBC*

Peer Ole Jensen

\_\_\_\_\_

Bente Jørgensen

*Bente Jørgensen*  
74

Anette Nielsen

*Anette Nielsen*

Henrik Pødenphant

*HP*

Maria Telling

\_\_\_\_\_ afbud \_\_\_\_\_